
PROTOKÓŁ
z obrad XXXVII Sesji VI kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim 

w dniu 13 listopada  2014r.
o godz. 15.00

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XXXVII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad  XXXVI Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu 
Kujawskim.
3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac 
między sesjami Rady Miejskiej.
4.  Przedstawienie Informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej 
oświadczeń majątkowych: zastępcy burmistrza, sekretarza gminy, kierowników 
jednostki organizacyjnej gminy, osób zarządzających i członków organu 
zarządzającego gminną osobą prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne 
w imieniu Burmistrza (za 2013 rok).
5. Przedstawienie Informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej dotyczącej oświadczeń
majątkowych radnych Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim (za 2013 rok oraz w 
związku z kończącą się kadencją).
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.
7. Podjęcie uchwały w  sprawie   zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Brześć Kujawski na lata 2014-2022.
8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego na rok podatkowy 2015. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych.
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lubraniec 
na realizację zadania pn. „Przebudowa ciągu komunikacyjnego Bielawy – Dobierzyn – 
Kazanie – Sokołowo”.
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii.
13. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia stanowiska Rady Miejskiej odnośnie 
remontu drogi wojewódzkiej nr 268 Brzezie – Brześć Kujawski.
14. Interpelacje i zapytania.
15. Wolne wnioski.

16.  Zakończenie  obrad  XXXVII  Sesji  VI  Kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu
Kujawskim.

Ad 1.Otwarcie obrad XXXVII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
Otwarcia obrad  dokonał  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Ochmański, informując,
że   w obradach uczestniczy 14 radnych (lista obecności w załączeniu). 
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki;
Z-ca Burmistrza – Pan Paweł Małas;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Inspektor w Wydziale Inwestycji i Infrastruktury – Pan Sławomir Wolski;



Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych -  Pan Waldemar Kamiński;
Radca Prawny – Pan Wojciech Borkowski;
Kierownicy jednostek organizacyjnych;
Sołtysi.

Porządek  obrad  został przyjęty czternastoma głosami „za” , przy braku głosów
„przeciwnych”  i  braku głosów  „wstrzymujących się” .

Ad 2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI  Sesji  VI Kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu
Kujawskim.

Rada Miejska trzynastoma  głosami „za”, przy 
 braku głosów „przeciwnych” i jednym głosie   „wstrzymującym się”  przyjęła protokół

z obrad  XXXVI Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej  

Ad 3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między
sesjami Rady Miejskiej.
Burmistrz  przedstawił   zadania  realizowane między sesjami  Rady Miejskiej  m.  in.:  podpisano
umowę  z Urzędem Marszałkowskim na rok 2015 na IX etap budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków (25 sztuk), złożono informację o akceptacji „schetynówki” ul. Traugutta i Przemysłowej,
ze  skrzyżowaniem  ul.  Mickiewicza  oraz  drogi  Kąkowa  Wola  –  Lubraniec,  dokonano  odbioru
zakończonych zadań inwestycyjnych tj zagospodarowanie garden fitnes przy Szkole Podstawowej
Nr  2,  0,9  km  drogi  w  Wolicy,  termomodernizacji  Szkoły  Podstawowej  w  Wieńcu,
zagospodarowania  przedmurza  Starego  Miasta  Brześć  Kujawski,  odebrano  też  98  sztuk
przydomowych oczyszczalni ścieków w ramach VIII etapu, odebrano zadanie dotyczące budowy
szlaku pieszo – rowerowego z oświetleniem ul.  Hanki  Sawickiej  –  ul.  Królewska,  zakończono
montaż ekspozycji  archeologicznej ziemi brzeskiej  w wieży ratuszowej i zgłoszono do odbioru,
wyłoniono z przetargu firmę „Kleib”  na zakup gminnej działki w Brzeskiej Strefie Gospodarczej w
Pikutkowie o pow. 1,5 ha. 
Ad 4.  Przedstawienie Informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej oświadczeń
majątkowych: zastępcy burmistrza, sekretarza gminy, kierowników jednostki organizacyjnej
gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz
osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza (za 2013 rok).
Burmistrz  przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych za 2013 rok, informując że
oświadczenia  majątkowe  złożyło  16  pracowników.    Obowiązek  składania  Burmistrzowi
oświadczeń majątkowych  wynika  z zapisu art.  24   ust.  4  ustawy o samorządzie gminnym.
Zgodnie z tym artykułem oświadczenia majątkowe zostały przekazane do Urzędu Skarbowego we
Włocławku.  Wszystkie  oświadczenia  zostały  złożone  w  terminie.  Po  dokonaniu  analizy
oświadczeń  majątkowych  złożonych  przez  pracowników  samorządowych  w  indywidualnych
przypadkach stwierdzono kilka  uchybień pomimo, których nie dopatrzono się podstaw tj. podania
nieprawdy lub  zatajenia  prawdy,  stanowiących  podstawę do wystąpienie  do  Dyrektora  Urzędu
Kontroli  Skarbowej  z  wnioskiem  o  kontrolę  oświadczenia  majątkowego.  Burmistrz dodał,  że
oświadczenia majątkowe powinny być  sporządzone zgodnie z  uwagami znajdującymi  się  na 1
stronie druków oświadczeń  i wymaganiami określonymi przy każdym punkcie oświadczenia,

Ad 5.  Przedstawienie  Informacji  Przewodniczącego Rady Miejskiej  dotyczącej  oświadczeń
majątkowych radnych Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim (za 2013 rok oraz w związku z
kończącą się kadencją).
Przewodniczący również przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych przez
14 radnych,  także złożone w terminie. Przewodniczący przekazał, że swoje oświadczenie złożył do
Wojewody  Kujawsko  –  Pomorskiego  w  Bydgoszczy,    również  zostało  złożone  w  terminie  i
prawidłowo. Następnie przekazał,  że po przeanalizowaniu oświadczeń złożonych przez radnych
stwierdzono również kilka nieprawidłowości  pomimo, których również nie dopatrzono się podstaw



tj. podania nieprawdy lub zatajenia prawdy, stanowiących podstawę do wystąpienie do Dyrektora
Urzędu Kontroli Skarbowej z wnioskiem o kontrolę oświadczenia majątkowego.
 Jedyna  sugestia  to  aby  zwracać  szczególną  uwagę  przy  wypełnianiu  tych  oświadczeń.
Przewodniczący dodał, że oświadczenia majątkowe powinny być sporządzone zgodnie z uwagami
znajdującymi  się  na  1  stronie  druków oświadczeń   i  wymaganiami  określonymi  przy każdym
punkcie oświadczenia.
Jawne  informacje  zawarte  w  oświadczeniach  majątkowych  są  udostępnione  w  Biuletynie
Informacji Publicznej  www.bip.brzesc kujawski.pl, o którym mowa w ustawie z dnia 6 września
2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. Nr 112, poz. 1198 z późń. zm.)

Przed przystąpieniem do omawiania uchwał, Przewodniczący  Rady Miejskiej  poinformował, że
projekty uchwał były omawiane na wspólnym posiedzeniu  komisji Rady Miejskiej  6 listopada
2014r.

Ad  6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.

Radny Mariusz Czyżniejewski zgłosił wniosek o zwiększenie środków w budżecie gminy o 
10.000,-  na zadania związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi  i narkomanii, skoro wpływy są 
w kwocie 160.000..

     Przewodniczący RM zapytał czy to  dotyczy planu tegorocznego czy na przyszły rok?
Radny Mariusz Czyzniejewski odpowiedział, że na ten rok.
Burmistrz przekazał, że przychyla się do tego wniosku tylko musi być sprecyzowane na co 
konkretnie zostaną przeznaczone te środki gdyż należy zabezpieczyć to w odpowiednim paragrafie .
Pani Skarbnik dopytała  czy ma być to usługa czy zakup materiałów?
Radny Czyżniejewski odpowiedział, że raczej zakup materiałów.
Radny Ryszard Szeleziński  poprosił o pozytywne rozpatrzenie tej sprawy.
 Wobec tego Przewodniczący RM zapytał kto jest za wnioskiem Radnego Mariusza 
Czyżniejewskiego w sprawie zwiększenia środków w budżecie gminy?

Rada Miejska czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  braku głosów
„wstrzymujących się” przyjęła wniosek Radnego Mariusza Czyżniejewskiego.

Pani Skarbnik przekazała, że w międzyczasie nastąpiły zmiany związane z otrzymaniem dotacji na
zadania zlecone w kwocie 2.000,- z przeznaczeniem na pokrycie zwiększonych kosztów składki na
ubezpieczenie rentowe. Ponadto nastąpiła zmiana w pomocy społecznej w dochodach własnych z
tytułu zajęć komorniczych o 13.000,-.  Oczywiście zostanie wprowadzone do planu  10.000,- po
dochodach i wydatkach z tytułu opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu, zgodnie z wnioskiem
radnego Czyzniejewskiego.

Rada Miejska czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  braku
głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę ( wraz ze zgłoszoną poprawką) w

sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brześć 
Kujawski na lata 2014-2022. 
Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała ta jest dostosowaniem kwoty dochodów i wydatków do 
zmian w budżecie gminy na 2014r.  ponadto nastąpiła zmiana w wykazie przedsięwzięć w związku 
ze złożonym wnioskiem w zakresie  funduszu sołeckiego z przeznaczeniem na dalsze 
opracowywanie dokumentacji na przebudowę drogi gminnej w miejscowości Wieniec i Kąty.

http://www.bip.powiat.wloclawski.pl/


Rada Miejska czternastoma głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  braku
głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2014-2022. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego na rok podatkowy 2015. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do 
głosowania.

Rada Miejska czternastoma głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  braku głosów
„wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta do celów

wymiaru podatku rolnego na rok podatkowy 2015. 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości.  
Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do 
głosowania.

Rada Miejska trzynastoma głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  jednym  głosie
„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę w sprawie  stawek podatku od nieruchomości.  

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych.
Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do 
głosowania.

      Rada Miejska dwunastoma głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  dwóch  głosach
„wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od

środków transportowych.

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lubraniec na 
realizację zadania pn. „Przebudowa ciągu komunikacyjnego Bielawy – Dobierzyn – Kazanie –
Sokołowo”.
Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do 
głosowania.

Rada Miejska trzynastoma głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  jednym  głosie
„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Gminy

Lubraniec na realizację zadania pn. „Przebudowa ciągu komunikacyjnego Bielawy –
Dobierzyn – Kazanie – Sokołowo”.

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do 
głosowania.

 Rada Miejska czternastoma głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  braku głosów
„wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

Ad 13. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia stanowiska Rady Miejskiej odnośnie remontu 
drogi wojewódzkiej nr 268 Brzezie – Brześć Kujawski.



Radny Grzegorz Koźmiński poprosił o przypomnienie tematu.
Wiceprzewodniczący RM Piotr Pakulski  odczytał projekt powyższej uchwały. 
Radny Jan Karkosiński zgłosił wniosek aby  w projekcie uchwały ująć tez zapis dotyczący budowy 
ścieżek rowerowo – pieszych, gdyż bardzo dużo rowerzystów przemieszcza się tą drogą.
Burmistrz przekazał, że oczywiście można dopisać do tego stanowiska i w związku z tym poprosił 
Przewodniczącego RM o kilka minut przerwy w celu uzupełnienia projektu uchwały. 
Przewodniczący RM zapytał czy są inne uwagi do projektu uchwały?
Nikt nie zgłosił uwag.
Wobec tego zapytał kto jest za wnioskiem Radnego Jana Karkosińskiego o dopisanie w tym  
stanowisku Rady Miejskiej zapisu dotyczącego budowy ścieżek rowerowych?

Rada Miejska czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  braku głosów
„wstrzymujących się” przyjęła wniosek Radnego Jana Karkosińskiego.

W tym momencie Przewodniczący RM zaproponował 10 minut przerwy.
Po upływie tego czasu Przewodniczący RM wznowił obrady sesji.
Po czym wiceprzewodniczący Piotr Pakulski odczytał poprawione stanowisko Rady Miejskiej , w 
którym został dopisany zapis dotyczący budowy ścieżek rowerowo – pieszych. 
Radny Janusz Barański przekazał, że w tej sytuacji nie będzie głosowała za tą uchwałą, ponieważ 
przed wybudowaniem takich ścieżek trzeba będzie powycinać wszystkie  pobliskie drzewa  
przedwojenne, a on jest temu przeciwny.
Radny Jan Karkosiński dodał, że potrzebne są tam ścieżki gdyż bardzo dużo osób porusza się po tej 
drodze rowerami. 

Rada Miejska trzynastoma głosami „za”, przy jednym głosie „przeciwnym” i  braku głosów
„wstrzymujących się” przyjęła uchwałę ( wraz ze zgłoszoną poprawką) w sprawie wyrażenia

stanowiska Rady Miejskiej odnośnie remontu drogi wojewódzkiej nr 268 Brzezie – Brześć
Kujawski.

Ad 14. Interpelacje i zapytania.
Radny Ryszard Szeleziński poruszył temat targowiska w Brześciu Kujawskim, przy którym nie ma 
miejsca na parkowanie samochodów. 
Radny Janusz Barański poprosił o nasadzenie drzew w Wieńcu.
Radny Piotr Jaroszewski poruszył sprawę prac związanych z renowacją wałów miejskich. 
Podziękował wszystkim radnym , Burmistrzom , Pani Skarbnik oraz pozostałym pracownikom za 
współpracę. 
Burmistrz odpowiedział, że inwestycja dot. renowacji wałów miejskich jest zakończona i jest na 
etapie odbioru. 
Radny Jan Karkosiński poprosił aby na piśmie udzielić następujących informacji : ile kosztowało 
wykonanie boiska w Brzeziu i jaka firma to wykonywała? 
Radny Grzegorz Koźmiński przekazał, że jakiś czas temu zgłaszał o założenie lampy 
oświetleniowej w Gustorzynie, poprosił również aby w jednej lampie w Gustorzynie zmienić 
kierunek świecenia.
Ad 15. Wolne wnioski.
 I Wiceprzewodniczący RM odczytał Zarządzenie Burmistrza Nr 45/14  z dnia 12 listopada 2014r. 
w sprawie wyznaczenia podmiotów w których w 2015 roku będzie wykonywana kara ograniczenia 
wolności oraz praca społecznie użyteczna. Obowiązek przedstawienia informacji o tych 
podmiotach wynika § 3 ust. 1 Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1 czerwca 2010r.
Przewodniczący RM podziękował Burmistrzowi oraz wszystkim radnym za miła współpracą oraz 
życzył szczęścia oraz spełnienia marzeń wszystkim kandydującym w wyborach.
Burmistrz również dołączył się do życzeń. 
Ad 16. Zakończenie obrad XXXVII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.



Przewodniczący  RM  Grzegorz  Ochmański  podziękował  wszystkim  za  przybycie,  udział  i
zakończył obrady Sesji .

Protokół sporządziła: 
     Magdalena Mierzwicka.


